
Сенад Шепић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ, Конференцији министара 

образовања БиХ – “Шта надлежне институције за образовање у БиХ раде по 

питању ревизије наставних планова и програма, те стандардизације уџбеника?” 

2. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ и Конференцији министара из 

области здравства у БиХ – “Подносим посланичку иницијативу да надлежне 

институције у БиХ израде и усвоје законска рјешења – прописе о листама 

чекања које ће транспарентно дефинисати права свих грађана у БиХ на 

благовремено коришћење здравствене заштите и услуга у здравственим 

установама на простору цијеле БиХ.” 

3. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ – “Предлажем да Савјет 

министара БиХ и друге надлежне институције израде и у парламентарну 

процедуру доставе предлог принципа плаћања по учинку и ефикасности, за 

носиоце изабраних и именованих функција на свим нивоима власти у БиХ.” 

4. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ, владама ентитета и Влади Брчко 

Дистрикта – “Предлажем да надлежне институције израде и у парламентарну 

процедуре доставе закон о кластерима – рок 60 дана.” 

5. Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. “У којој фази је реализација кредитних средстава са међународним 

финансијским институцијама везана за подршку руралном развоју (пројекат 

ИФАД)?” 

2.  “Шта Савјет министара БиХ ради како би возачка дозвола стечена у БиХ 

била призната у свим европским земљама?” 

3. “Шта Савјет министара БиХ и остале надлежне иснтитуције раде да утврде 

приоритете заштитне цијене пољопривредних производа у БиХ? Шта Савјет 

министара БиХ конкретно ради да обезбиједи несметан извоз и пласман 

пољопривредних производа из БиХ у земље региона и ЕУ?” 

3. Питања постављена Министарству комуникација и транспорта БиХ: 

            ''1. Молим да ми доставите прецизне податке о утрошку средстава и називима  

                 конкретних пројеката подршке изградње путне инфраструктуре у ФБиХ.  

Молим да ове податке доставите за 2012. и 2013. годину, с укупним износима 

и збирно по свих десет кантона у ФБиХ. 

2.  Колико средстава је планирано Буџетом за 2014. годину за ове намјене у 

сваком  кантону у ФБиХ (свих 10 кантона)?'' 

4. Питања постављена Савјету министара БиХ, владама ентитета, владама кантона 

и Влади Брчко Дистрикта: 

          ''1. Колико је средстава из Буџета на кантоналним, ентитетским, државном и 

нивоу  

                Брчко Дистрикта у 2013. планирано за развој науке и истраживања у нашој 

земљи? 

2. Колико средстава је за ове намјене на поменутим нивоима планирано у 

2014?'' 
 


